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Overzicht van aangenomen en overgenomen moties. 
In het verleden is afgesproken dat het overzicht van moties periodiek terugkeert in het presidium. 
Door het college is de stand van zaken aangegeven.  
In deze lijst is de stand van zaken aangegeven rond de afhandeling van moties. Wanneer moties naar 
mening van het college zijn afgewerkt zijn de tekstvlakken grijs gearceerd.  
De agendacommissie verzoekt om in het overzicht heldere procesinformatie aan te geven over de 
wijze waarop moties die in behandeling zijn worden afgedaan. (Wanneer is de verwachting dat deze 
moties zijn afgedaan - welke actie moet worden uitgevoerd). 
 
Verzoek is aan de agendacommissie de lijst door te nemen, te constateren of moties zijn afgedaan, 
waarna de lijst opgeschoond kan worden.  
 
 
Indiener(s) Tekst motie Stand van zaken 

 Raadsvergadering 13 december 2016  
PAG  5. Raadsvoorstel marktverordening en 

marktgeldenverordening  
Roept het college op: 
De kosten en de inkomsten van de weekmarkt binnen 
3 jaar met elkaar in evenwicht te brengen zodanig dat 
minimaal 80% van de kosten worden gedekt door 
inkomsten vanuit de marktgelden. 

 

 Raadsvergadering 8 november 2016  
LRG Programmabegroting: motie kostenstijging 

sportaccommodaties 
Roept het college op:  
De kostenstijging voor de (sport) verenigingen uit te  
stellen totdat er meer duidelijkheid is over  
veranderingen in de Btw-regelgeving en voldoende  
tijd te nemen hierna in overleg te treden met  
de (sport) verenigingen om, indien kostenstijgingen  
onvermijdelijk zijn, dit op een meer gefaseerde wijze  
door te voeren.  

 

 

 Raadsvergadering 12 juli 2016  
CDA Jaarstukken, mediation  

Roept het college op om 
- Juridische trajecten tot een minimum te beperken. 
- bij een (dreigend) conflict altijd eerst een 
overlegtraject te starten en het gebruik van dwang als 
laatste middel in te zetten 
- altijd eerst mediation in te zetten voordat een gang 
naar de rechter wordt gemaakt 
- slechts bij hoge uitzondering de gang naar de rechter 
te maken 

Wordt gedaan 

 Raadsvergadering 10 mei 2016  
CDA Voorjaarsnota: pm post opvang vluchtelingen en 

vergunninghouders  
Roept het college op  
de kosten opvang vluchtelingen en vergunninghouders 
bij  de opstelling van de begroting 2017 zo reëel 
mogelijk te begroten 

Wordt gedaan 
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Indiener(s) Tekst motie Stand van zaken 

SP Voorjaarsnota: Inclusie agenda  

Verzoekt het college:  

1. Met de doelgroep, het Gehandicaptenplatform 
Goirle en adviesorganisaties op dit gebied in 
overleg te gaan voor het opstellen van een 
Inclusie Agenda voor de gemeente Goirle. 

2. Om voor 2017 met een voorstel aan de raad te 
komen voor een Inclusie Agenda met 
doelstellingen en plannen voor een 
toegankelijk Goirle voor iedereen. 

In raadsinformatie van 
september 2016 is aangegeven 
dat de planning erop gericht is 
om de Sociale Inclusie Agenda 
eind januari 2017 door het 
college te laten vaststellen. De 
raad wordt hierover 
geinformeerd. 
https://raad.goirle.nl/Vergaderin
gen/Commissie-
Welzijn/2016/11-
oktober/19:15/Stukken-ter-
kennisname/TKN-04-
raadsinformatie-social-inclusie-
agenda.pdf 
 

 Raadsvergadering 29 september 2015  
CDA Digitalisering archief Lokale Omroep Goirle  

Spreekt uit dat 
*Het college en het LOG bestuur gezamenlijk moeten 
proberen een haalbare oplossing te vinden voor de 
digitalisering van het LOG-archief 
*Het college uiterlijk in de erfgoednota aandacht 
besteedt aan zowel de (on)mogelijkheden en kansen 
van digitalisering van het LOG-archief 

Er is een afspraak gepland op 14 
december 2015 met de LOG om 
het LOG-archief te bespreken. 
Zoals in het collegeprogramma 
opgenomen gaan we in 2016 
inzichtelijk maken over welk 
materieel en immaterieel 
erfgoed onze gemeente 
beschikt. We nemen dit 
onderwerp in dit onderzoek 
mee. 
25-1-2017 Inmiddels zijn 
afspraken gemaakt. Startnotitie 
Erfgoedbeleid zit in raad 31-1-
2017. 

PAG Input ten behoeve van de bestuurscommissie Jeugd 
Hart van Brabant over de herijkte deelbegroting 2015 
en de conceptdeelbegroting 2016 
Spreekt als haar zienswijze uit: 
• Voor 2015 en 2016 eenmalig geen bezwaar te 
hebben tegen de voorgenomen verlaging van het 
innovatiebudget op voorwaarde dat de 
bestuurscommissie Jeugd in de eerste helft van 2016 
een notitie aan de raden van de deelnemende 
gemeenten zendt over de ‘staat van de transformatie’, 
de invloed die de verlaging van het innovatiebudget 
daarop heeft (gehad) en de risico’s die de verlaging op 
korte en lange termijn met zich draagt. 
• Dat voornoemde notitie lokaal en regionaal 
deel uitmaakt van de te voeren discussie over de 
financiële kaders van de lokale en bovenlokale 
beleidskaders voor de deelbegroting Jeugd voor 2017.   

24-11-2015: Wethouder Immink 
heeft in de commissie Welzijn 
informatie verstrekt over de 
uitvoering van deze motie. 
25-1-2017: deelbegroting jeugd 
2017 is vastgesteld door de raad. 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2016/11-oktober/19:15/Stukken-ter-kennisname/TKN-04-raadsinformatie-social-inclusie-agenda.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2016/11-oktober/19:15/Stukken-ter-kennisname/TKN-04-raadsinformatie-social-inclusie-agenda.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2016/11-oktober/19:15/Stukken-ter-kennisname/TKN-04-raadsinformatie-social-inclusie-agenda.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2016/11-oktober/19:15/Stukken-ter-kennisname/TKN-04-raadsinformatie-social-inclusie-agenda.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2016/11-oktober/19:15/Stukken-ter-kennisname/TKN-04-raadsinformatie-social-inclusie-agenda.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2016/11-oktober/19:15/Stukken-ter-kennisname/TKN-04-raadsinformatie-social-inclusie-agenda.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2016/11-oktober/19:15/Stukken-ter-kennisname/TKN-04-raadsinformatie-social-inclusie-agenda.pdf
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Indiener(s) Tekst motie Stand van zaken 

Verzoekt het college: 
 
Deze zienswijze in te brengen in de regionale 
bestuurscommissie Jeugd op 19 oktober a.s. en de raad 
te informeren over de wijze waarop dat is verlopen; 
De inhoud van de volgend voorjaar door de 
bestuurscommissie Jeugd op te stellen notitie nader te 
concretiseren voor de gemeente Goirle alvorens deze 
aan de raad aan te bieden. 
 

 Raadsvergadering 12 mei 2015  
PAG - CDA - 
LRG 

Vormgeving voorjaarnota (overgenomen door college) 
Verzoekt het college: 
1. in de volgende voorjaarsnota meer aandacht te 
besteden aan te maken (meerjarige) keuzes over de 
grote lijnen van beleid en minder aan (details over) 
financiële en autonome ontwikkelingen die geen 
oorsprong vinden in beleidswijzigingen. 
2. nog dit jaar in gesprek te gaan met de raad over de 
inrichting van de P&C-cyclus als geheel en de volgende 
voorjaarsnota in het bijzonder, alvorens deze aan te 
bieden. 

24-8-2015: de agendacommissie 
heeft een thema-avond hierover 
gepland op 11 januari 2016. 

PAG - VVD - 
PvdA 

Omgevingsvisie (overgenomen door het college) 
Roept het college op: 
om nog deze raadsperiode een integrale 
omgevingsvisie aan de raad aan te bieden en de 
voorbereidingen hiervoor, in overleg met de 
gemeenteraad, in 2016 te starten.  

5-8-2015: Wordt meegenomen 
in werkplanning 2016.  
21-12-2016: Startnotitie is 
vastgesteld in de 
raadsvergadering van 13 
december 2016. De raad heeft 
ingestemd met de planning van  
vaststelling van de 
omgevingsvisie in 2019. 

 Raadsvergadering 4 februari 2014  
LRG, CDA, 
PAG, VVD, 
PvdA, SP, 
Lijst 
Couwenberg 

Huur- en subsidiesystematiek scouting 
verzoekt het college 
-In overleg met Scouting St. Willibrord een onderzoek 
te starten met als doel te komen tot privatisering van 
de accommodatie van Scouting St. Willibrord; 
-In dit onderzoek nadrukkelijk aandacht te besteden 
aan de ‘strategische waarde’ van het perceel waarop 
de accommodatie gelegen is; 
-Een voorstel ter besluitvorming aan de raad voor te 
leggen voor het zomerreces; 
-In afwachting van besluitvorming door de raad de 
huur en huursubsidie van Scouting St. Willibrord 
ongewijzigd te laten. De motie wordt overgenomen 
door het college. 

Het overleg met Scouting St. 
Willibrord is aangehouden in 
afwachting van het nieuwe 
college. De Scouting is 
geïnformeerd dat zodra bekend 
is, wie de nieuwe 
portefeuillehouder is, zij zullen 
worden uitgenodigd voor 
overleg. Als gevolg daarvan zal 
een voorstel na de 
zomervakantie pas aan de raad 
kunnen worden voorgelegd. De 
deadline voor het aanleveren 
van stukken voor de raad van juli 
is 14 mei 2014. 
23-3-2015 
Als gevolg van de ontwikkelingen 
rond de bouwhal van de 
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Indiener(s) Tekst motie Stand van zaken 

Ballefrutters en het 
Jeugdvakantiewerk was er tot nu 
toe geen ambtelijke capaciteit 
beschikbaar om dit onderwerp 
op te pakken.  
29-07-2015: Wordt naar 
verwachting dit najaar weer 
opgepakt.  
25-1-2107: Voorstel is ontvangen 
staat op agenda commissie 
Welzijn 14 februari.  

 Raadsvergadering 10 april 2012  
CDA-PAG-
LRG 

verzoekt het college optie 3: ‘verplaatsen activiteiten 
jongerenwerk Mainframe en vrijspelen gebouw’  
* de mogelijkheden voor herhuisvesting Stichting Jong 
naar 1) nieuw te bouwen locatie 2) Zorgcentrum 
Thomas van Diessenstraat te onderzoeken;  
* De door goedkopere herhuisvesting extra bespaarde 
middelen in te zetten ter financiering bouw Sportzaal 
de Haspel;  
* Een voorstel voor de uitwerking van deze 
denkrichting voor de begroting voor te leggen aan de 
Raad.  

 
23-3-2015: In de herijking van de 
ruimtelijke visie op het centrum 
wordt ook de locatie van het 
Zorgcentrum en Mainframe 
opnieuw tegen het licht 
gehouden. Naar verwachting 
komt de herijking voor de zomer 
in B&W.  
29-07-2015: De herijking van de 
ruimtelijke visie loopt vertraging 
op omdat daarin de uitkomsten 
van het onderzoek naar de 
verkeerscirculatie moeten 
worden meegenomen. 
Bijgestelde planning is dat de 
herijking in december naar B&W 
gaat.  
8-12-2015: onderzoek 
verkeerscirculatie is vertraagd 
als gevolg van inzet die nodig 
was voor de crisisnoodopvang. 
Daarmee is ook de ruimtelijke 
visie vertraagd. 
27-1-2017: de raad heeft 27 
september 2016 besloten een 
nieuw onderkomen Mainframe 
te zoeken. Op 31 januari ligt een 
voorstel voor voor de lange 
termijn oplossing 't Loket. 
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 Raadsvergadering 12 mei 2009  
PvdA 
LRG 
CDA 
PAG 
SC 

Het college zal samen met het bestuur van de SCAG, de 
directie van het CC Jan van Besouw en de gebruikers 
van het zorgcentrum aan de Thomas van Diessenstraat 
komen tot een oplossing, waarbij de activiteiten welke 
nu in het zorgcentrum plaatsvinden, verplaatst worden 
naar de- multifunctionele ruimtes in het CC zodat een 
besparing op huisvestigingskosten een reëel 
uitgangspunt is en een bijkomende factor zou kunnen 
zijn dat de bezettingsgraad en wellicht het 
exploitatietekort bij het CC Jan van Besouw daardoor 
ook minder groot wordt.   
Indien de bovenstaande optie geen resultaat oplevert, 
ook andere mogelijkheden te onderzoeken om en de 
huisvestingskosten te beperken, zonder daarbij het 
dienstverleningsconcept te beperken.  
Dit ten behoeve van de begroting 2010 onderzoeken, 
de raad tijdig over de uitkomsten van dit onderzoek te 
informeren en de resultaten verwerken in de 
begroting.  

23-3-2015: Nu de 
werkzaamheden van 't Loket zijn 
uitgebreid als gevolg van de 
nieuwe taken in het Sociaal 
Domein blijkt het gebouw van 
het Zorgcentrum niet 
toereikend. Onderzocht zal 
worden wat nodig is om dit aan 
te passen en de kosten hiervan 
zullen afgezet worden tegen de 
kosten van verhuizing naar het 
Cultureel Centrum Jan van 
Besouw. Naar verwachting komt 
een voorstel hierover na de 
zomer in B&W.  
15-12-2015 
Een voorstel voor tijdelijke 
oplossing van huisvesting 't Loket 
is door het college aan de raad 
aangeboden. 
21-12-2016: 
Een voorstel voor een 
locatieonderzoek ten behoeve 
van de lange termijn oplossing is 
aan de raad voorgelegd.  
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